
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan skole 
Dato: 31.10.2018 
Tid: 17:00-19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon  
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Aron Remso Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Glenn Ytterland Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Maiken Sunde Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn   
Vida Lund Hoff   
Dina Mediaa   
Sofie Sæther   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn   
Nina Christine Overland   
Lasse Bredesen   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Merknader:  
 
Innkallingen ble godkjent, men vi ønsker å sende ut den gamle formen for innkalling og referat 

til medlemmene i rådet, samt legge ut innkallinga og referatet på kommunen sine nettsider 

(Innsyn).  

Det blir et ekstraordinært møte i Ungdomsrådet 6. november.  

Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 1/18 Behandling av søknader - aktivitetsmidler  



DR 2/18 Behandling av søknader til ungdomsrådet  
DR 3/18 Gjennomgang av elevrådene  
DR 4/18 Inkludering på alvor  
DR 5/18 Informasjon om UFU og UFT  
DR 6/18 Program for folkehelsearbeid  
DR 7/18 Ungdomsrådsturne  
DR 8/18 Elevrådssamling  
DR 9/18 Swingkurs  

 
 

DR 1/18 Behandling av søknader - aktivitetsmidler 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling og vedtak: 
 
Mælan skolekorps søker om 70 000,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 10 000,- til adventskonsert.  
 
Stranda menighet søker om 4000,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 4000,-  
 
Rønningen barneforening søker om 5000,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 5000,- 
 
Vanvikan speidergruppe søker om 50 000,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 10 000,- 
 
Anne Halonen søker om 20 000,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 20 000,- 
 
 

DR 2/18 Behandling av søknader til ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling og vedtak: 
 
VisionLan søker om 12 000,- 
Vedtak: 
Vi velger å gi 8 000,- fordi dette er et veldig fint arrangement. 
 
Elevråd Åsly skole søker om 2750,- 
Vedtak:  
Vi velger å gi 2750,- 
 
 



DR 3/18 Gjennomgang av elevrådene 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
Åsly Skole: 
- Skolefrukt, skriver søknad til Tor (rektor) 
- Internasjonal-dag 
- Skolemelk ordninga 
- Melde inn i EO  
 
Mælan: 
- Tar med vara i elevrådet, men de har ikke stemmerett 
- Olweus-kafe. Der det fokuseres på mobbing, og i år er temaet inkludering. 
- Guide rundt på skolen   
- Holde appell om inkludering, og skal lage buttons. Slagord «Vi blir mye bedre SAMMEN» 
 
Testmann minne: 
- Skolegenser 
- Temauke, der klassene blandes 
 
Vanvikan: 
- Skolegenser 
 
Stadsbygd: 
- Internasjonal-dag 
- Skolegensere er bestilt 
 
Leksvik vgs: 
- Sendt søknad til EO fondet (ping pong og sofakrok) 
- Planlagt internasjonal, men rektor sa nei 
- Elevrådsforsamlingen på Inderøy 
- Snakket om OD i klassene 
- EO og lærlingsombudet har holdt foredrag 
 
Rissa vgs: 
- Ingen møter 
 
 

DR 4/18 Inkludering på alvor 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Styret kommer med dette forslaget: 
- Vi ønsker å fokusere på inkludering i en halvårsperiode, der alle skolene i kommunen skal 
delta. 
- Vi tenker å starte opp med prosjektet i januar 2019, med et kick-off- foredrag som varer ca. 1 
time 

O Vi samler ungdomsskolene og videregåendeskolene hver for seg, i samfunnshuset i 
Vanvikan.  
O Resten av denne avtalte dagen fokuserer vi på inkludering innad i skolene i form av 
oppgaver og eventuelle samarbeid 
 

- Etter denne kick-off-dagen velger ungdomsrådet å samarbeide med elevrådene. Vi kommer 
med en rekke forslag på hva elevrådene skal gjennomføre denne perioden, bl.a. si hei-



kampanje, fargekoder og temadager, en egen # som ungdomsrådet lager felles for alle 
skolene, konkurranser og slagord, og plakater, som ungdomsrådet lager. Det skal værer opp til 
elevrådene selv når de ønsker å gjennomføre disse små tiltakene.  
- Helt i slutten på denne halvårsperioden ønsker vi å ha en felles dag på slutten. 
 
Vedtak: 
 
- Vi ønsker å fokusere på dette forslaget som styret har lagt fram. 
- Dette er et grovt forslag, som trenger mer planlegging. 
- Vi ønsker å ta et ekstraordinært møte om denne saken 06.11. 
- All planlegging skal være ferdig før jul, og vi starter opp med dette prosjektet i januar 2019. 
 
 

DR 5/18 Informasjon om UFU og UFT 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
Vi har invitert Sigve Bach Moholt, medlem av UFU, han kom for å informere oss om årets 
ungdommens fylkesting, og ungdommens fylkesutvalg. Vi kom til enighet om hvem vi sender til 
UFT. 
 
- Vi velger å sende Hanne og Elinor som delegater og Linda, Tobias og Malin som 
observatører. 
 
- UFT skal fremme unges interesser, og er et talerør for ungdommer. Det arrangeres en gang i 
året, og 17 representanter velges til UFU. UFU har fokus på å øke politisk engasjement blant 
ungdom. 
- Satsningsområdene til UFU i år er å arbeide for å få til et tilsvarende arrangement som 
Ungdomskonferansen, få bedre seksualundervisning og skolehelsetjeneste og etablering av 
ungdomsråd. 
- UFU har jobbet med andre fylker, og det er nå lovfestet med ungdomsråd i alle kommuner. 
 
 

DR 6/18 Program for folkehelsearbeid 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
Vi tar opp denne saken på det ekstraordinære møtet den 06.11.18 
 
 

DR 7/18 Ungdomsrådsturne 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
- Vi ønsker å uføre undomsrådsturneen enten 19. eller 20. November 
- Siri leier buss og setter opp en plan for dagen.  
- Elinor skal lage en PowerPoint vi skal presentere denne dagen.  
- Hanne tar ansvar for å kontakte skolene, og informere om turneen. 



- Vi møtes 06.11 for å planlegge nærmere. 
 
 
 

DR 8/18 Elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
- Vi ønsker å arrangere en slik samling i år også. Vi vil helst gjennomføre dette før jul, men 
dersom det kan bli litt vanskelig gjennomføres det i starten av januar, rundt 10. 
- På denne samlingen vil ha «bli kjent» leker på starten av dagen, og foredrag av EO litt utover 
dagen. 
 
 

DR 9/18 Swingkurs 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Behandling: 
 
Vi arrangerer swingkurs ei helg, 15. og 16. desember 
 
 


